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1. Klopt het dat de voormalige wagenschuur in het verleden illegaal is gebouwd? Is dat 

later gelegaliseerd?  

Antwoord: 
Er is geen vergunning gevonden in het archief, maar in het vorige bestemmingsplan 
Buitengebied Jacobswoude is de schuur wel opgenomen in de plankaart behorend bij het 
bestemmingsplan.  
Hierdoor is het wel toegestaan om daar een (nieuwe) schuur te plaatsen. 
 

2. Zo ja, wanneer heeft dat plaatsgevonden? Zo nee, wat is de reden dat het college nu 

toestemming wil geven voor een nieuwe wagenschuur?  

Antwoord: 
Op basis van de informatie (plankaart) in het vorige bestemmingsplan Buitengebied 
Jacobswoude is het toegestaan om een schuur te plaatsen op deze locatie. Per abuis is de 
schuur niet opgenomen in de plankaart behorend bij het vigerende bestemmingsplan 
Buitengebied Oost.  
  

3. Wat zijn de afmetingen van de aangevraagde wagenschuur? Zijn deze gelijk aan de 
voormalige wagenschuur? 
 

Antwoord: 
De afmetingen van de nieuwe schuur zijn 4,5 x 10 meter met een goothoogte van 2,4 meter. 
De afmetingen zijn gelijk aan de afmetingen van de vorige schuur. 
 
  

4. Wat vindt u ervan om vanuit de gemeente recreatieplekken aan het water, in dit geval de 
Drecht, te realiseren? 

 
 



Antwoord: 
Er zijn tal van recreatievoorzieningen aan het water. Het regionale fietsknooppuntennetwerk 
én de landelijke routes van route.nl lopen langs de noordoever van de Drecht. Het 
wandelroutenetwerk loopt langs beide zijden van de Drecht. In het huidige raadsakkoord is 
geen opdracht gegeven om verdere recreatieplekken langs de Drecht te realiseren.   
 

5. Rondje Bilderdam is een begrip in de gemeente. Wat vindt u ervan om voor wandelaars en 
fietsers op de route meer bankjes worden geplaatst om te rusten en te genieten van de 
omgeving? 

 
Antwoord: 
Op dit moment is er geen budget om meer bankjes langs de weg te plaatsen. Dit heeft mede 
te maken met de structurele onderhoudskosten die hieraan verbonden zijn. Het plaatsen van 
bankjes in de openbare ruimte is een gespreksonderwerp dat zal worden meegenomen in de 
gemeente brede recreatievisie.  
 
 

6. Past het in het beleid om, nu de kans zich voordoet, een bovenlandje aan de Drecht met de 
bedoeling recreatie te kopen door de gemeente? 

 
Antwoord: 
De gemeente is momenteel niet voornemens om een bovenlandje aan te kopen. Dit past niet 
bij de huidige doelstellingen van onze omgevingsvisie, ons grondbeleid en het raadsakkoord.  
 
 

 

 

 


